
föRENIN!sÄRENDEN 
Föreningen Uppsala läns taxerings
nämndsordförande 
höll den 1 februari 1957 ordinarie årsmöte 
,l Hotell Uppsala Gille i Uppsala under 
ordförandskap av häradsskrivaren Sten 
Hellstrand, Uppsala. 

Till styrelseledamöter omvaldes härads
~krivaren Sten Hellstrand, länsassessorn 
~\rtur Hedberg, stadsfogden Åke Allen-

beräkning av bruttointäkt av villafastighet 
- en- och tvåfamiljsvillor - sänkes från 
3 till 2,5 procent. Detta räcker emellertid 
icke, varför villaägaren skall få ytterligare 
en lättnad, nämligen ett särskilt avdrag 
från den uträknade nettointäkten. Avdra
get föreslås till 200 kronor. Alla villaägare 
får icke detta avdrag utan endast de som 
yarit mantalsskrivna på sina fastigheter 
antingen under taxeringsåret eller under 
året näst före taxeringsåret. Sommarvilla 
eller sporstuga berättigar alltså icke till 
detta extra avdrag. Det förefaller som om 
hänsyn till semesterparadisen bland kom
munerna varit avgörande. En högre be
lastning i beskattningshänseende av dylika 
villor och stugor synes för ägarna kunna 
bäras lättare - detta måste vara grund
tanken i förslaget på denna punkt. Riks
dagsbehandlingen emotses med stort in
tresse. Av svenska folket består ju av dels 
ägare till sommarställen och dels personer 
vilka drömma om att bli ägare till ett som
marställe. 

mark, förste uppbördsassistenten Allan 
Jakobsson, samtliga Uppsala, samt f. folk
skolläraren Fritz Sanden, Enköping. Till
lika omvaldes styrelsesuppleanterna, hä
radsskrivaren Sven Rydberg, Enköping, 
och förste landskanslisten Erik Rydeberg, 
Uppsala. Till revisorer omvaldes förste 
landskanslisten Sture Chytraeus och lands
kanslisten Gösta Peijel med· e. o. lands-

Det frivilliga sparandet skall ges en 
extra stimulans därest det framträder un -
<ler inkomst av kapital (icke sparande som 
består i amortering av lån upptagna för 
sportstugor och sommarvillor!). Det nu
varande schablonavdraget om 100 respek
tive 200 kronor vid beräkning av inkomst 
av kapital föreslås höjt till 300 respektive 
600 kronor från och med 1958 års taxe
ring. 

Arvsskattekommitten har till uppgift att 
överväga en omläggning av dödsbobeskatt
ningen och dess förslag väntas till nästa 
års riksdag. I den nu behandlade proposi
tionen upptages ett provisoriskt förslag 
från kommitten. En höjning av skatte
pliktsgränsen från 50.000 till 80.000 kro
nor förordas såväl vid förmögenhetsbe
skattningen som vid kvarlåtenskapsbe
skattningen. Ikraftträdande den 1 januari 
1958. 

Den väntade höjningen av de kommu
nala ortsavdragen föreslås i en i tryck
ningsögonblicket framlagd proposition. 
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kanslisten Sten Eriksson soni suppleant. 
Föreningen skulle vid riksförbundets sam
manträden representeras av ordföranden, 
vice ordföranden och sekreteraren. 

Styrelsen konstituerade sig vid samman
träde efter årsmötet därvid häradsskriva
re Htdlstrand utsågs till ordf., länsassessor 
Hedberg till vice ordf., förste uppbörds
assistent J akobsson till sekreterare samt 
stadsfogde Allenmark till kassaförvaltare. 

I anslutning till årsmötet lämnade jur. 
kand. och pol. mag. Leif Muten, Uppsala, 
en utförlig redogörelse med kommentarer 
till nyheterna vid årets taxering. Föredra
get åhördes med största intresse. 

Föreningen Östergötlands taxerings
nämndsordförande 
och kronoombud höll sitt ordinarie års
möte å Stora Hotellet i Linköping fre
dagen den 25 januari 1957. Vid samman
trädet var omkring 150 medlemmar när
varande. 

Styrelsens ordförande, f. d. slakthus
direktören Fritiof Larsson, Linköping, 
öppnade sammanträdet samt hälsade de 
närvarande välkomna till årsmötet, därvid 
han särskilt vände sig till föreningens gäs
ter, landskamreraren Harald Whitefield 
samt taxeringsintendenten Rolf Bystedt, 
bitr. taxeringsintendenten E. Hjortsberg 
samt förste taxeringsinspektören Tore 
Persson. 

Att leda dagens förhandlingar utsågs 
f. d. slakthusdirektören Fritiof Larsson, 
Linköping. 

Styrelseberättelsen upplästes .och lade: 
utan anmärkning till handlingarna. För
eningens kassabehållning per den 31 de
cember 1956 uppgår till kr. 1.664: 33. Se
dan revisionsberättelsen blivit uppläst, be
viljades styrelsen ansvarsfrihet för det 
gångna räkenskapsåret. 
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Till styrelse för det nya verksamhets
året valdes f. d. slakthusdirektören Fritiof 
Larsson, Linköping, agronomen Torgny 
Andre, Knivberga, Norrköping, härads
skrivaren Thore Kallefors, Motala, gods
ägaren Josef Botvidsson, Vittinge, Ås
vittinge, nämndemannen Evert Nöjd, 
Ödeshög, exekutorn G. Eklund, Mjölby 
samt häradsskrivaren Olof Blomberg, 
Norrköping. 

Efter f. d. landsfiskalen Oscar Lilie
bäck, Åby, som av åldersskäl avböjde 
återval i styrelsen, valdes länsassessoren 
Göran Colleen, Linköping. 

Till styrelsesuppleanter valdes krono
kamreraren Åke Wahlberg, Norrköping 
och banktjänstemannen Folke Svensson, 
Drättinge, Hägerstad. 

Revisorerna, länsassessoren Birger Car
ling, Linköping, samt förste landskans
listen Gösta Tolerus, Linköping, omval
des, likaså revisorssuppleanten förste 
landskanslisten Gösta Sandström, Lin
köping. 

Ordföranden framförde till landsfiskal 
Liliebäck föreningens tack för det in
tresse herr Liliebäck visat föreningen. 
Herr Liliebäck har tillhört styrelsen se
dan år 1950. 

Årsmötet fastställde i enlighet med sty
relsens förslag årsavgiften för år 1957 
till tio kronor, därvid medlemmarna som 
vanligt skulle inbetala beloppet direkt till 
tidskriften Skattenytt, postgiro 37 29 45, 
Leksand, varigenom förvärvades med
lemsskap i såväl länsföreningen som riks
förbundet samt prenumeration å tidskrif
ten Skattenytt under hela år 1957. 

Uppdrogs åt styrelsen att utse ombud 
för föreningen vid Riksförbundets års-' 
möte. 

Upplästes inför årsmötet § 11 i proto
koll från TOR :s årsmöte i Stockholm 
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den 13 oktober 1956 med redogörelse för 
vad riksförbundets styrelse åtgjort i ar
vodesfrågan, dels beträffande ersättning
arna för 1956 års inkomsttaxering; dels 
ock beträffande ersättningarna åt bered
ningsnämndsordförandena och fastighets
taxeringsnämndsordförandena vid 1957 
års allmänna fastighetstaxering. 

Arsmötd beslutade att handlingarna 
med gillande skulle läggas ad acta. 

Efter årsmötesförhandlingarnas slut 
höllos följande föredrag: 

av taxeringsintendenten Rolf Bystedt, 
över ämnet "Några nyheter i skatte- och 
taxeringsförfattningarna vid 1957 års 
taxering", 

av bitr. taxeringsintendenten E. Hjorts
berg, över ämnet "Några iakttagelser i 
samband med handläggningen av besvärs
mål till prövningsnämnden 111. m.", 

samt slutligen av förste taxeringsin
spektören Tore Persson, över ämnet 
''Några spörsmål beträffande jordbruks
taxeringen". 

Efter föredragen förekom livlig dis
kussion. 

Ordföranden framförde till föredrags
hållarna föreningens tack för att de velat 
ställa sig till förfogande samt informera 
mötesdeltagarna om aktuella taxeringsfrå
gor. 

Vid den efter årsmötet å Stora Hotellet 
anordnade middagen till vilken landskam
reraren Harald \Vhitefield samt de tre fö
redragshållarna var inbjudna, voro 32 
föreningsmedlemmar närvarande. 

Till årsmötet voro även föreningens 
hedersledamöter, borgmästaren Sven Lut
teman, Norrköping, taxeringsintendenten 
Sven \Vasteson, Vänersborg samt härads
domaren S. P. Hollertz, Ringarum, in
bjudna, men av olika anledningar hade 
de varit förhindrade att komma. 

Föreningen Västmanlands läns 
taxeringsnämndsordförande 

hade den 21 febr. sitt årsmöte på Stads
hotellet i Västerås. (Deltagandet i års
mötet nr tyvärr rätt sparsamt.) Sedan 
den avgående styrelsen beviljats ansvars
frihet föreslog den särskilda valnämnden 
omval av samtliga föreningens funktionä
rer. Styrelsen består därför alltjämt av 
f. cl. landsfiskalen Hugo Girell, Västerås, 
ordförande, kyrkokamrer Åke Dahlberg, 
Västerås, hemmansägaren Arthur Lund
gren, Kungsbyn, Västerås, f. cl. lokföra
ren Ernst Larsson, Västerås, och advo
katen Anders von Zweigbergk, Västerås, 
sekreterare och kassör. Suppleanter i sty
relsen äro häradsskrivaren H. Halvars
son, Fagersta, och kantorn Gösta Ske
dung, Kila, Sala. Till representant vid 
möten med TOR utsågs ordföranden. 
Årsavgiften för 1957 sänktes till 6 kro
nor. Tidigare hade den utgjort 7 kronor 
under en följd av år,, men då det av Skat
tenvtt till föreningen redovisade beloppet 
sti;it, ansågs det vara tillräckligt med 6 
kronor. Därigenom slapp föreningen ifrån 
att uttaga något belopp utöver det av 
Skattenytt redovisade. Vissa åtgärder för 
att nedskära föreningens utgifter beslöts. 

Efter årsmötesförhandlingarna följde 
ett föredrag av karnmarrättsfiskalen E. 
Eklund över nyheter i årets taxeringsar
bete. Dessutom talade föredragshållaren 
något om vad som vore att vänta vid näs
ta års taxering. 

Landskamreraren \Vestin och taxerings
intendenten Westring deltogo i samman
trädet och voro föreningens gäster vid den 
efter föredraget följande gemensamma 
måltiden, under vilken en rätt livlig dis
kussion i anslutning till föredraget ägde 
rum. 
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